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nie možnosti kúpenia nehnuteľnosti do vlastníctva SKS na účely činnosti
sekretariátu, na zasadania výboru SKS a jej pracovných skupín, prípadne
aj pre redakciu časopisu Kardiológia, ak ju eventuálne SKS prevezme.
Vlastné priestory má napríklad Česká, Maďarská, Poľská, Grécka kardio-
logická spoločnosť a ďalšie. Výbor po diskusii poveril Doc. Kamenského,
aby preveril  možnosti v tejto veci.

– Dr. Kaliská zdôraznila potrebu zvýšiť motiváciu zo strany členov
SKS na aktívnu účasť na kongresoch ESC. V súčasnosti SKS hradí každé-
mu, kto má akceptovaný abstrakt na ESC, kongresový poplatok.  Výbor sa
zhodol na názore, že doterajšia motivácia nie je dostatočná. Predsedníc-
tvo SKS pripraví v tomto smere dotazník pre všetkých členov výboru, aby
sa k tejto téme vyjadrili a následne pripraví návrh riešenia.

– Predsedníctvo SKS pripravilo na rok 2006 predbežný návrh termínov
zasadnutí výboru na prvý polrok 2006 (utorky). Na budúcom zasadnutí vý-
boru 15. decembra 2005 sa po prediskutovaní termíny odsúhlasia:

• 21. február 2006
• 25. apríl 2006
• 6. jún 2006

– Ďalšia pravidelná schôdza výboru bude dňa 15. decembra 2005
o 14.00 h v zasadačke Kardiologickej kliniky SÚSCH v Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS prezident SKS

Zapísali: Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.
Jana Slovincová

Zápisnica č. 16 / 2003 — 2006

zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti

v Bratislave dňa 15. decembra 2005

Prítomní (abecedne): Prof. Bada, Prof. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, Prof. Hatala, Prof. Hricák,  Dr. Kaliská, Doc. Kamenský, Doc. Mašura, Prof.
Murín, Prof. Riečanský
Neprítomní – ospravedlnení: prim. Fridrich, Doc. Gonsorčík, Dr. Vršanský
Kontrolná komisia – prítomní: prim. Studenčan, Doc. Goncalvesová
Kontrolná komisia – neprítomní – ospr.: Dr. Vršanský
Hostia (za pracovné skupiny SKS): prim. Hrebík, prim. Chňupa, Dr. Kanáliková

Program:
1. Kontrola zápisu (Doc. Filipová, Doc. Kamenský)
2. Vyhodnotenie Spoločnej schôdze PS preventívnej kardiológie a PS kardiovaskulárnej rehabilitácie SKS (Doc. Filipová, Prof. Mikeš)
3. Granty SKS (Prof. Fabián)
4. Hospodárenie SKS a predstavenie návrhu nových vnútorných predpisov (Ing. Polák)
5. Aktuálny stav príprav 3. tatranských kardiologických dní (Doc. Kamenský)
6. Rôzne

Ad 1
– Po odchode PhDr. Švoňavovej bola diskutovaná otázka nástupu J.

Slovincovej na plný úväzok. Výbor rozhodol, že pracovná zmluva bude
podpísaná na dobu určitú, jeden kalendárny rok od nástupu do pracovné-
ho pomeru, t. j. od 1. decembra 2005. K odchodu PhDr. Švoňavovej prezi-
dent SKS uviedol, že SKS nevyhnutne potrebuje sekretárku pracujúcu na
celý pracovný úväzok. Nakoľko menovaná sa popri činnosti v SKS venova-
la aj inej pracovnej činnosti, ktorá si vyžadovala jej prítomnosť prakticky
celé dopoludnie mimo sekretariátu SKS, bol jej ponúknutý pracovný po-
mer na polovičný úväzok. Túto možnosť PhDr. Švoňavová neakceptovala.

– Novozvolený budúci prezident SKS Prof. Murín sa oficiálne vzdal
funkcie predsedu Slovenskej internistickej spoločnosti a členstva v pred-
sedníctve v Slovenskej lekárskej spoločnosti v zmysle stanov SKS.

– Posledný definitívny termín na uhradenie členských poplatkov bol
stanovený na 15. decembra 2005. Po tomto termíne vzhľadom na závaž-

nosť porušenia stanov SKS výbor v súlade so stanovami SKS  rozhodol, že
všetkým neplatičom vyše dvoch rokov ukončuje členstvo v SKS s tým, že
ešte počká päť pracovných dní po stanovenom termíne na prípadné úhra-
dy realizované poštovou poukážkou. K 14. decembru 2005 nezaplatilo člen-
ské poplatky za vyše ako dva roky 137 členov SKS. Všetci neplatiči boli
opakovane písomne upozornení o neuhradení svojho členského príspev-
ku a v poslednom liste bola vyčíslená aj presná suma celkového nedoplat-
ku. Nedoplatky si doteraz uhradilo 58 členov, 15 zrušili členstvo v  SKS,
26-tim zrušil členstvo v SKS výbor z dôvodu dlhodobo neplatnej adresy
bydliska. Podľa vykonávacieho predpisu SKS schváleného na Valnom zhro-
maždení 12. októbra 2001 nezaplatením členského príspevku za dva ka-
lendárne roky automaticky zaniká členstvo v SKS bez potreby predchá-
dzajúceho upozornenia výborom. Najnovšia verzia stanov schválená na X.
kongrese SKS v r. 2005 zmenila túto časť v tom, že výbor rozhoduje o
vylúčení aj v týchto prípadoch („automatický” zánik členstva v SKS sa ruší,
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pričom táto zmena sa vzťahuje iba na porušenia vzniknuté po tomto dá-
tume).

– Prim. Hrebík požiadal výbor o finančnú podporu na detský tábor,
ktorý organizuje Občianske združenie „Klub Detskej Nádeje“ v spoluprá-
ci s Detským kardiocentrom v Bratislave a PS pediatrickej kardiológie SKS
v dňoch 1. – 14. júla 2006 v Liptovskom Jáne. Ide o už štvrtý detský letný
tábor pre deti s kardiologickými ochoreniami. Predpokladá sa účasť asi 35
detí. Výbor odsúhlasil finančnú podporu detského tábora v hodnote 2 000,-
Sk na jedno dieťa. SKS požaduje, aby bolo sponzorstvo spoločnosti pri
organizácii a priebehu podujatia zreteľne uvedené.

– Výbor poveril prim.Chňupu, Dr. Kaliskú, prim. Fridricha a Doc.
Mašuru, aby pripravili podkladový materiál výboru SKS s pripomienkami
pre MZ SR ohľadne certifikovaných činností. Na zasadnutí certifikačnej
komisie generálna riaditeľka p. Beňušková predbežne akceptovala pripo-
mienky výboru SKS s tým, že 28. decembra 2005 sa zbierajú externé pripo-
mienky k návrhu certifikovaných činností. Vybrané boli štyri činnosti (echo-
kardiografia a ultrazvuk, invazívna diagnostika a intervenčná kardiológia,
invazívna elektrofyziológia a implantácia kardiostimulátorov). Prof. Ha-
tala informoval výbor, že MZ SR požiadalo SZÚ  o pripomienky s tým, že
zoznam certifikovaných činností sa bude novelizovať začiatkom roku 2006
vo vyhláške vlády. Podľa predloženého návrhu vybrané štyri činnosti budú
zlúčené do troch s tým, že invazívna elektrofyziológia a implantácia kardi-
ostimulátorov budú predstavovať jednu činnosť.

– Výbor odoslal stanovisko Dr. Nagyovi z MZ SR k indikátorom kva-
lity v zmysle pripomienok členov výboru, ktoré vypracovali Prof. Murín a
Doc. Kamenský.

– Výbor odoslal stanovisko SKS Dr. Finďovi k protokolom praktic-
kých lekárov pre diagnostiku  a liečbu pacientov s hypertenziou a hyper-
cholesterolémiou, ktoré v zmysle pripomienok členov výboru vypracovali
Prof. Murín a Doc. Kamenský.

– Koordináciou sekcie SKS na XIV. výročný zjazd Českej kardiologic-
kej spoločnosti v Brne (7. – 10. máj 2006) bol poverený Prof. Hricák, pred-
seda PS akútnej kardiológie. Termín nahlásenia sekcie je do  22. decem-
bra 2005.

– Výbor sa vrátil k otázke zvyšovania motivácie členov SKS za aktívnu
účasť na najvýznamnejších medzinárodných vedeckých kardiologických
podujatiach. Po širokej diskusii výbor dospel k záveru, že každý člen SKS,
ktorý bude mať prijatý abstrakt na jedno z piatich najvýznamnejších sveto-
vých kardiologických podujatí v roku 2006 (kongres ESC, AHA, ACC,
Svetový kardiologický kongres a Svetový pediatrický a kardiochirurgický
kongres) obdrží finančný dar od SKS v celkovej hodnote 50 000,- Sk. Fi-
nančný dar nepodlieha dani z príjmu. Obdarovaná osoba musí spĺňať tieto
požiadavky: je prvým autorom prednášky/posteru, pracovisko, na ktorom
sa práca realizovala, je na Slovensku, uvádza v programe svoje slovenské
pracovisko, je členom SKS. Autor preukáže doklad o prijatí práce.

Ad 2
– Doc. Filipová informovala o priebehu Spoločnej akcie PS preven-

tívnej kardiológie a PS KV rehabilitácie SKS 27. – 29. novembra 2007 na
Sliači. Na vedeckom podujatí sa zúčastnilo približne 200 účastníkov, vrá-
tane významných prednášateľov zo zahraničia. Prítomní slovenskí aj za-
hraniční účastníci hodnotili podujatie ako veľmi kvalitné. Veľký podiel na
úspechu podujatia mal lokálny organizačný výbor vedený prim. Vladimí-
rom Čavojom. Záverom zo stretnutia v oblasti preventívnej kardiológie je
prijatie novelizácie Odporúčaní o liečbe dyslipoproteinémií (update Lipi-
dového konsenzu 2). Obe pracovné skupiny pokladajú za vzájomný od-
borný prínos, že podujatie bolo spojené pre preventívnu kardiológiu aj
rehabilitáciu. Po finančnej stránke sa podujatie realizovalo s pozitívnym
výsledkom. O akcii pripraví PS PK informáciu do časopisu Kardiológia.

Ad 3
– Výbor tento bod presunul na rokovanie nasledujúceho výboru. Po-

veril Prof. Fabiána, aby predložil návrh komplených kritérií ku grantom.
Ekonomické aspekty sa budú riešiť v spolupráci s ekonómom.

Ad 4
– Ing. Polák predstavil výboru SKS návrh nových vnútorných predpi-

sov SKS. Uviedol, že ide o návrh, ktorý bude ešte nevyhnutné intenzívne
prediskutovať, pretože jeho návrh je značne všeobecný, vychádza z plat-
ných zákonov a nariadení platných v SR a z informácií, ktoré mal zo strany
SKS k dispozícii. Výbor hodnotil tento materiál ako potrebný a vhodný s
tým, že všetkých členov výboru, ako aj predsedov PS požiadal, aby v termí-
ne najneskôr do 15. januára 2006 poslali svoje pripomienky k návrhu ve-
deckej sekretárke Doc. Filipovej (filipova@susch.sk). Ďalej poveril ad hoc
komisiu v zložení Doc. Filipová, Prof. Hatala, Dr. Kaliská, Doc. Kamen-
ský a Prof. Murín, aby návrh nových vnútorných predpisov osobne pre-
konzultovali s Ing. Polákom a následne predložili na zasadnutí výboru SKS.

Ad 5
– Doc. Kamenský informoval o aktuálnom stave príprav 3. tatranských

kardiologických dní. K dnešnému dňu sa zaregistrovalo 260 účastníkov,
21 vystavujúcich firiem a sedem satelitných sympózií. Podobne ako na pred-
chádzajúcich dňoch, je pripravených 12 vedeckých sekcií, súťaž o najlepšiu
kazuistiku a súťaž o najlepší poster. Podujatie organizujú štyri pracovné
skupiny: PS neinvazívnej kardiológie, PS pre srdcové zlyhanie, PS pre trans-
plantáciu srdca, PS akútnej kardiológie.

Ad 6
– Ministerstvo zdravotníctva SR požiadalo listom výbor SKS, aby sa

vyjadril k návrhu na hlavného odborníka pre kardiológiu. Po diskusii sa
výbor rozhodol pre tajné hlasovanie. Hlasovanie viedol predseda kontrol-
nej komisie prim. Studenčan. Doc. Kamenský získal päť hlasov, Prof. Ha-
tala štyri hlasy, Prof. Riečanský a Prof. Fabián získali po jednom hlase.
Výbor následne odsúhlasil, že ministrovi zdravotníctva navrhne za hlavné-
ho odborníka pre kardiológiu Doc. Kamenského.

– Dr. Rašlová požiadala SKS o spoluprácu pri organizácii sympózia
Slovenskej asociácie aterosklerózy 16. februára 2006. Prim. V. Fridricha
požiadala o prednášku na tému „Rizikový profil pacientov po intervenč-
ných výkonoch“. Výbor s touto formou súhlasí.

– Termíny podujatí SKS v roku 2006:
• 3. tatranské kardiologické dni, Štrbské Pleso, 5. –  8. február 2006
• Deň detskej kardiológie, Martin, 9. marec 2006
• Výročný seminár PS pre transplantáciu, Bratislava, apríl 2006 (do-
plní Prof. Fabián)
• Schôdza PSIIK, Tatranská Lomnica, jún 2006 (doplní prim. Fridrich)
• Letný tábor pre deti s ochorením srdca, Liptovský Ján, 1. – 14. júl
2006
• XI. kongres SKS, Bratislava, 5. – 7. október 2006
• XII. Memoriál Prof. I. Jakubcovej, Bratislava, 16. november 2006

– Výbor SKS odsúhlasil nasledovné termíny konania výborov SKS
v prvom polroku 2006:

• 21. február 2006 (utorok)
• 27. apríl 2006 (štvrtok)
• 06. jún 2006 (utorok)

Prijali 42 nových členov SKS: Adriana ADAMEOVÁ, Bratislava;
Anna BARÁKOVÁ, Bratislava; Tibor BARANEC, Bratislava; Jaroslava
BOJCÚNOVÁ, Bratislava; Alena ČULKOVÁ, Košice; Jana DANIELO-
VÁ, Bratislava; Alena EL HAMWIOVÁ, Bratislava; Anton FARKAŠ,
Košice; Milica FARKAŠOVÁ, Košice; Martin FROĽO, Martin; Miroslav
GBÚR, Košice; Mária GREJTÁKOVÁ, Prešov; Mahmoud HASSAN,
Bratislava; Ján HORVÁTH, Dunajská Streda; Štefan HYBSKÝ, Zvolen;
Alena JAVORSKÁ, Prešov; Mariana KAŠPERANOVÁ, Košice; Magda-
léna KOHIOVÁ, Lipany; Milan KOŠTEK, Trstená; Štefan KUBANKA,
Šamorín; Magdaléna KUŽELOVÁ, Bratislava; Dávid LIŠKA, Bratislava;
Jaroslava LORINCOVÁ, Prešov; František MIKLA, Bratislava; Tomáš
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OBOŇA, Nové Zámky; Miroslav PERNICKÝ, Banská Bystrica; Petra
POLIAČIKOVÁ, Nitra; Lucia PREŠINSKÁ; Timea REBROVÁ, Dubni-
ca nad Váhom; Ján SELEŠTIANSKY, Banská Bystrica; Ľubica SLOBO-
DOVÁ, Skalica; Patrícia SOKÁČOVÁ, Zvolen; Iveta ŠANTOVÁ, Ružom-
berok; Beáta ŠVIRKOVÁ, Prešov; Bohuslav THOLT, Dubnica nad Váhom;
Marián UHERKO, Bratislava; Kristína ULIČNÁ, Veľký Šariš; Natália

VAŇOVÁ, Košice; Ivan VARGA, Bratislava; Monika VITÁLIŠOVÁ, Pre-
šov; Peter ZBOJOVSKÝ, Prešov; Alena ŽEMBEROVÁ, Trenčín.

– Ďalšia pravidelná schôdza výboru bude dňa 21. februára 2006
o 14.00 h. v zasadačke Kardiologickej kliniky SÚSCH v Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS prezident SKS

Zapísali: Jana Slovincová
Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.

Informácia Pracovnej skupiny
Akútnej kardiológie SKS

Vážené a milé kolegyne, kolegovia,

na začiatku nového roku 2006 dovoľte niekoľko informácií. Potešiteľ-
né je, že pracovná skupina Akútnej kardiológie Slovenskej kardiologickej
spoločnosti (PS AK SKS), ktorá vznikla iba 25. marca 2004, má 50 členov
(ku dňu 1. októbra 2005) (príloha). Člen PS AK SKS musí byť podľa sta-
nov SKS aj členom SKS, a preto záujemcovia z iných odborov (intezivisti,
anezteziológovia, lekári RZP) majú vstup do PS AK mierne sťažený. Pre-
tože na X. kongrese SKS pracovné skupiny z časových dôvodov nerefero-
vali o činnosti, prikladáme prehľad našej skromnej začiatočnej činnosti za
obdobie marec 2004 – december 2005 a predkládáme tiež niektoré pláno-
vané aktivity. Pri tejto príležitosti si dovoľujem Vás, členov i nečlenov PS
AK SKS, upozorniť na II. európsky kongres Akútnej kardiológie v októbri
2006 v Prahe a zároveň Vás vyzvať najmä k aktívnej účasti.

V mene výboru PS AK SKS ďakujem nielen všetkým záujemcom, čle-
nom PS AK, ale najmä všetkým aktívnym prispievateľom počas našej krát-
kotrvajúcej existencie. Sme si vedomí viacerých nedostatkov, ktoré môže-
me zredukovať a eliminovať iba vzájomnou spoluprácou. Približovanie sa
k úrovni PS AK Českej kardiologickej spoločnosti dosiahneme jedine spo-
ločnou systematickou aktivitou (prednášky, publikácie) všetkých členov
PS AK SKS. Chcem vysloviť poďakovanie odchádzajúcemu i novozvole-
nému výboru PS AK Českej kardiologickej spoločnosti za podporu, dote-
rajšiu konštruktívnu spoluprácu a veľmi dobré vzťahy. Dovolím si upozor-
niť našich členov na kvalitný časopis „Intervenční a Akutní Kardiologie“,
ktorý vychádza v Českej republike (traja členovia redakčnej rady sú zo
Slovenska). Pokúsiť sa obstáť v neľahkej publikačnej konkurencii
s kvalitnými prácami českých autorov by iste pozdvihlo „renomé“ akútnej
a intervenčnej kardiológie na Slovensku. Aj v tomto smere prajem všetkým
veľa síl, zdravia, úspechov a zanietenia v roku 2006.

Prof. MUDr. Vasiľ Hricák, CSc. MFSC
predseda výboru PS AK SKS

Príloha

Pracovná skupina Akútnej kardiológie SKS

Vznik:  25. marec 2004  [Cardiol 2004;13:(3) K/C 55–57]

Počet členov:   50  (k 1. októbru 2005)

Činnosť:
1. Odporúčania EKS a komentáre (publikované v rokoch 2004, 2005)
• Infekčná endokarditída
• Protidoštičková liečba
• Akútne srdcové zlyhávanie

2. Spolupráca s PS AK ČKS
• Aktívna účasť rok 2003, 2004, 2005
• Plán: spoločné stretnutia, samostatné bloky

3. Bloky a prednášky  PS AK v rámci kongresu SKS v rokoch 2004, 2005

4. Písomné stanoviská, metodické listy: klopidogrel, tenektepláza v rámci
akútnych koronárnych syndrómov

5. Viaceré publikácie  z problematiky akútnych koronárnych syndrómov

6. Plánované aktivity:
• Pokračovať v dobrej spolupráci s PS AK ČKS
• Blok PS AK SKS na 3. tatranských kardiologických dňoch 2006
• Blok PS AK SKS na Internistickom kongrese 2006
• Blok PS AK SKS na konferenci PS AK ČKS 2006 – 2007
• Aktíva učasť PS AK na II. európskom kongrese ACC 2006
• Prednemocničná reperfúzna liečba v rámci SR 2006/2007
• Prvé stretnutie PS AK SKS (PS AK ČKS) 2006/2007
• Pokračovanie – spolupráca v rámci registra AKS SR

7.  Nedostatky
• Zlepšenie komunikácie na všetkých úrovniach PS
• Nízka aktivita členov
• Mladá PS (od  roku 2004)

Prosíme všetkých členov o dodanie presných adries vrátane, ak je to mož-
né, e-mailových adries (na adresu sekretariátu SKS alebo predsedovi PS
AK Prof. Hricákovi)
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